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P R O T O K Ó Ł   Nr 1/2014 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 11 grudnia 2014 r.   

 

Do składu osobowego Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Uchwałą Nr II/10/2014 

Rada Miejska w Strykowie powołała następujących radnych: 

1) Pana Grzegorza Kozłowskiego, 

2) Pana Dariusza Dziewulskiego, 

3) Pana Krzysztofa Bandurowicza, 

4) Pana Łukasza Orłowskiego, 

5) Pana Andrzeja Pożarlika, 

6) Panią Annę Ślęzak, 

7) Pana Bogdana Walczaka, 

8) Pana Andrzeja Janeczko, 

9) Pana Pawła Kasicę. 

Przedmiotem działania Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich są m.in. sprawy z zakresu 

oświaty, spraw obywatelskich, spraw społecznych ,sportu oraz  ładu i porządku publicznego. 

Na posiedzeniu Komisji nieobecni radni Bogdan Walczak i Krzysztof Bandurowicz. 

Pierwsze posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich w kad. 2014-2018  zostało 

zwołane przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie  na dzień 11 grudnia 2014 r. z 

następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Wybór przewodniczącego komisji i zastępcy przewodniczącego komisji. 

2. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2015 rok. 

3. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji. 

Ad. 1  

Na posiedzeniu komisja dokonała wyboru przewodniczącego oraz wiceprzewodniczącego 

komisji. 

W głosowaniu jawnym przewodniczącym komisji wybrany został radny Pan Grzegorz 

Kozłowski i przejął prowadzenie posiedzenia komisji. 

Głosowanie: 5 głosów za, bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

Na wiceprzewodniczącego komisji zgłoszeni zostali dwaj radni: Łukasz Orłowski – nie 

wyraził zgody na kandydowanie i Dariusz Dziewulski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

W głosowaniu jawnym wiceprzewodniczącym komisji wybrany został  radny Pan Dariusz 

Dziewulski  

Głosowanie: 7 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Na posiedzenie komisji przybył radny Bogdan Walczak. 

 

Ad. 2 

Przed przystąpieniem do omawiania projektu budżetu na 2015 rok Komisja rozpatrzyła dwa 

projekty uchwał celem wydania opinii do nich: 

1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2015 
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Radny Andrzej Pożarlik pytał radną Annę Ślęzak jednocześnie Przewodniczącą Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków, jakie zmiany zostały 

wprowadzone w stosunku do programu z roku ubiegłego? 

Radna Anna Ślęzak poinformowała, że przy konstruowaniu Programu na 2015 r. 

wykorzystano: 

- raport z badań skali problemów związanych z sięganiem po substancje uzależniające - 

„Badanie rozmiaru problemów alkoholowych i narkotykowych oraz związanych z przemocą 

domową na terenie Gminy Stryków” przeprowadzony w okresie od września do listopada 

2012 r. , 

- rekomendacje do realizowania i finansowania gminnych programów profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych w 2015 roku, wydane przez Państwową Agencję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

- wnioski zgłoszone przez szkoły z terenu Gminy Stryków w dziedzinie profilaktyki 

uzależnień i przemocy rówieśniczej. 

Większość działań zawartych w Programie, związanych z profilaktyką uzależnień, 

rozwiązywaniem problemów alkoholowych ma charakter długofalowy, co daje szansę na 

skuteczność podejmowanych działań w roku  2015.  

Na realizację zadań własnych gminy w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2015 przeznacza się planowane dochody z opłat za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 190 000,00 zł. 

Oferta Programu na 2015 rok poszerzona została m.in. o: 

 spotkania profilaktyczne z sędzią na temat bezpieczeństwa młodzieży (skutki łamania 

prawa), 

 wyjazdy uczniów na warsztaty profilaktyczne do Zakładu Karnego w Łowiczu, 

 podejmowanie działań w sprawie przeciwdziałania nietrzeźwości na drogach 

(współpraca z Policją, z WORD, zakup materiałów edukacyjnych), 

Radna Anna Ślęzak mówiła o tym , że z Programem tym ściśle powiązany jest drugi 

Program profilaktyczny dot. przeciwdziałania narkomanii.  

Radny Andrzej Janeczko pytał, czy istnieje możliwość dofinansowania organizowania  

spotkań integracyjnych dla uzależnionych ? 

Radna Anna Ślęzak odpowiedziała, że jeżeli będzie to spotkanie w ramach jakiegoś 

programu profilaktycznego gdzie zostanie określona ilość osób korzystających, tematyka itp. 

istnieje możliwość dofinansowania takich spotkań. Wnioski są dostępne na stronie 

internetowej, mogą zgłaszać je członkowie rodzin, sąsiedzi , sołtysi. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że w dzisiejszych czasach mogą być to różne uzależnienia 

np. od komputera, od fast foodów  i zdaniem radnego to też powinno być ujęte w takim 

programie. 

Radny pytał czy w szkołach prowadzone są takie akcje? 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że w ZS Nr 1 w Strykowie w ramach akcji ,,zdrowa 

żywność ˮ zlikwidowano ze sklepiku szkolnego niezdrową żywność a sprzedawane są 

kanapki robione w kuchni szkolnej. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał czy można wrócić w szkołach do pozalekcyjnych godzin 

sportu? 

Radny Andrzej Pożarlik poinformował, że zajęcia sportowe pozalekcyjne już się odbywają. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

7 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2015,  



3 

 

Finansowanie zadań wynikających z Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

będzie dokonywane ze środków pochodzących z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych. Na realizację niniejszego programu przeznaczone są środki w kwocie 

18 000 zł . 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

7 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odniósł się do wystąpienia na I sesji Pani 

Skóry i poinformował, że syn Pani Skóry przebywa w ośrodku wychowawczym ,gdzie koszt 

jego utrzymania wynosi 20.000 zł rocznie a nie jak przedstawiła Pani Skóra 200.000 zł. 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2014 r. 

omówiła projekt budżetu gminy Stryków przedstawiając dochody i wydatki planowane w 

budżecie na rok 2015 : 

- łączna kwota  planowanych dochodów budżetu gminy w wysokości  59.206.010,00 zł, w 

tym: dochody majątkowe w kwocie 4.366.350,00 zł oraz dochody bieżące w kwocie 

54.839.660,00 zł, z tego dochody na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i 

innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w wysokości 2.537.669,00 zł,   

- łączna kwota planowanych wydatków budżetu gminy w wysokości 65.689.617,26 zł, w tym: 

wydatki majątkowe w wysokości 19.634.750,74 zł oraz wydatki bieżące w wysokości 

46.054.866,52 zł, z tego wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i 

innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w wysokości 2.537.669,00 zł. 

W projekcie budżetu na 2015 rok określona  została kwota planowanego deficytu stanowiąca 

różnicę między dochodami i wydatkami budżetu w wysokości 6.483.607,26 zł, który zostanie 

sfinansowany przychodami z tytułu kredytów i pożyczek długoterminowych w kwocie 

5.315.107,26 zł oraz wolnymi środkami stanowiącymi nadwyżkę środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek 

długoterminowych z lat ubiegłych w wysokości 1.168.500,00 zł. 

 

W trakcie dyskusji nad projektem budżetu radni pytali m.in. o następujące sprawy: 

 sposób naliczania podatku od nieruchomości dla osób prowadzących działalność 

gospodarczą , 

 sposób naliczania podatku od nieruchomości dla posiadaczy działek , którzy 

wybudowali na nich domy , 

 środki  zaplanowane w projekcie budżetu na wykonanie projektu domu kultury w 

Strykowie  oraz propozycje lokalizacji nowego domu kultury, 

 czy sołectwa mogą kumulować środki sołeckie,  w ten sposób aby te nie wykorzystane 

przeszły na rok następny. 

Na zadane pytania odpowiedzi udzielili  Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz Strykowa oraz 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła autopoprawki do projektu 

budżetu na rok 2015  i zaznaczyła , że nie mają one wpływu na wynik w planowanym 

budżecie. 

Poniżej autopoprawki   wg kolejności prezentowania: 

w zał. nr 2 ( str. 4)  

pn. ,,Zestawienie  planu dochodów według podziału na dochody bieżące i majątkowe na 2015 

rok ˮ w § 2010 zamiast kwoty 1.500,00 zł - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 

realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie (związkom gmin) ustawami,  powinna być w trzech kolumnach kwota 2.136,00 zł; 

- w objaśnieniach ( str. 14) wiersz czwarty od góry -Z. Sz. Nr 2 w Bratoszewicach (2 

oddziały) -zamiast kwoty 137.480,00 zł winno być 135.480.00 zł ; 



4 

 

w zał. nr 5 ( str. 1 i 2) 

-  w załączniku nr 5  tj. w dz. 900 rozdz. 90017 Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie w rubryce pt. ,,Kwota dotacji celowej ˮ  w zł,   dopisano kwotę 

2.770.000,00 zł, 

- w dz. 853  rozdz. 85306 Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe „ LUSIA ” – 

Aneta Królikowska  kwota 54.000,00 zł powinna być ujęta w rubryce pt.,, kwota dotacji 

celowej ˮ  , 

 - w dz. 853  rozdz. 85306 Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe Maciej 

Leszczyk Klub Malucha „Maciejka”  kwota 36.000,00 zł powinna być ujęta w rubryce pt. 

,,kwota dotacji celowej”; 

- podsumowanie w kolumnach: nr 4 – 3.658.156, 00 zł , nr 6 – 3.119.00,00 zł 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok wraz z 

autopoprawkami: 

6 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

Podczas głosowania nieobecny radny Walczak i radny Bandurowicz. 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła autopoprawki do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015-2022: 

w zał. nr 1  str. 1  

w rubryce Lp. 1  ,,Dochody ogółem” w kolumnie pod  2022 powinno być 67.382.250,00 zł ; 

w rubryce Lp. 1.1 ,,Dochody bieżące”, w kolumnie pod  2022 powinno być 67.382.250,00 zł ; 

w zał. nr 1  str. 3  

w rubryce Lp. 5.1 ,, Spłaty rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykup papierów 

wartościowych” w kolumnie pod  2022 powinno być 1.268.669,30 zł  zamiast 1.888.419,30 zł  

Wynika to z tego, że w tegorocznej  WPF mieliśmy warunkowo umorzone kwoty  w roku 

bieżącym 555.750,00 zł i w roku 2017  64.000 zł.  

Przy sporządzaniu projektu WPF na rok 2015 program komputerowy nie importował tych 

informacji w odniesieniu do roku 2015. Podobna sytuacja wystąpiła na str. 4.  

w zał. nr 1  str. 4 

w rubryce Lp. poz. 6 ,, Kwota długu” w poszczególnych kolumnach kolejno: 

pod 2015 jest 16.777 575,29 zł  zmienić na 16 221.825,29 zł ( niższa o 555.750,00 zł ), 

pod 2016 jest  16 532 200,29 zł zmienić na 15 976 450,29 zł, 

pod 2017 jest 15 605 200,29 zł  zmienić na 14 985 450,29 zł, 

pod 2018 jest 14 096 200,00 zł zmienić na 13 476 450,29 zł, 

pod 2019  jest 10 046 200,00 zł zmienić na 9 426 450,29 zł, 

pod 2020 jest 5 506 936,80 zł zmienić na 4 887 186,80 zł, 

pod 2021 jest 1 888 419,30 zł zmienić na 1 268 669,30 zł, 

pod 2022  jest 0,00; 

w zał. nr 1  str. 13 

w rubryce Lp. poz. 14.4 ,,Wynik operacji nie kasowych wpływających na kwotę długu ( m.in. 

umorzenia, różnice kursowe) ” pod 2017 jest 0,00 zł – powinno być 64.000,00 zł, 

w zał. nr 2 pn. ,,Wydatki na przedsięwzięcia, o których mowa w art. 226 ust. 4 ” 

w poz. 1 Wydatki na przedsięwzięcia ogółem (1.1 + 1.2 + 1.3) w kolumnie pn.,, Limit 

zobowiązań ”kwotę 40.122.047,4 4 zł zastąpić kwotą 41.629.547,40; 

poz. 1 b w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań” kwotę 40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 

41 600 424,37 zł; 

w poz. 1. 3 ,,Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w 

pkt. 1.1 i 1.2) ”  kwotę 40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 41 600 424,37 zł; 

w poz. 1. 3.2  ,,Wydatki majątkowe ”w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań ˮ kwotę 

40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 41 600 424,37 zł; 
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w poz. 1. 3.2.1 ,,Budowa budynku wielorodzinnego komunalnego w Strykowie Dz. 700, 

rozdz. 70005 – zaspokojenie zbiorowych potrzeb w zakresie gminnego budownictwa 

mieszkalnego”  w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań” kwotę 2 932 500,00 zł zastąpić kwotą 

2.920.00,00 zł 

w poz. 1. 3.2.3 ,,,Budowa kanalizacji sanitarnej w Swędowie – dotacja dla ZGKiM Dz. 900 

rozdz. 90017 - poprawa infrastruktury technicznej i ochrony środowiska” kwotę 7.000.000,00 

zł zastąpić kwotą 8.520.000, 00 zł , 

w załączniku nr 3 do Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2015 – 2022 pn.,, Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015-2022 ˮ  pkt 9 otrzymuje brzmienie: 

Prognozę poziomu zadłużenia na kolejne lata skonstruowano przy uwzględnieniu poziomu 

zadłużenia na koniec 2014 roku w wartości planowanej w budżecie na tenże rok, tj. w kwocie 

11 462 468,03 zł. Przewiduje się, że zadłużenie wyniesie na koniec 2015 roku 16 221.825,29 

zł. Rok 2016 będzie pierwszym prognozowanym rokiem, w którym poziom zadłużenia na 

koniec roku zacznie się zmniejszać, tak aby ostatecznie spaść do zera na koniec roku 2022. 

Głosowanie nad  projektem uchwały w sprawie  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015 – 2022 wraz z autopoprawkami:        

7 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

W trakcie prezentacji autopoprawek na posiedzenie komisji przybył radny Krzysztof 

Bandurowicz. 

Ad. 3  

Radna Anna Ślęzak  przedstawiła wniosek o zamontowanie lustra drogowego na 

skrzyżowaniu dróg w Niesułkowie . 

           Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie na  posiedzeniu 

w dniu  11 grudnia 2014 r. przyjęła następujący wniosek: 

 

1. Komisja wnioskuje o wystąpienie do zarządcy drogi  Nr 708 o ustawienie lustra 

drogowego,  na skrzyżowaniu  z drogą powiatową  przy szkole podstawowej w 

Niesułkowie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radny Andrzej Janeczko poddał pod rozwagę propozycję zamontowania zegara na budynku 

Urzędu  z możliwością odgrywania hymnu Strykowa o godz. 12.00.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

 

 

                                                                    Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  

                                                                  Rady Miejskiej w Strykowie 

 

                                                                   Grzegorz Kozłowski  

 

 

 

 

 


